
Nr 0002/1/2011

                           P R O T O K Ó Ł   Nr 4/11
     z obrad IV Sesji Rady Gminy Czerwin   

    w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Czerwin
     odbytej w dniu 23 lutego 2011 roku.

Obrady rozpoczęto o godz. 10.00, a zakończono o godz. 10.55.

Na stan radnych 15, w obradach udział wzięło 14 radnych do punktu 5/3, potem 

15 radnych zgodnie z listą obecności, która stanowi załącznik Nr 10 do protokółu.

Ponadto w obradach udział wzięli organy jednostek pomocniczych /sołtysi/ zgodnie z listą  

obecności, która stanowi załącznik Nr 11 do protokółu.

Obradom  IV  Sesji  Rady  Gminy  Czerwin  przewodniczył  Przewodniczący  Rady  Pan 

Krzysztof Damiański.

Ad pkt 1. 
            Obrady IV Sesji Rady Gminy Czerwin VI kadencji otworzył o godz. 10.00  Krzysztof  

Damiański Przewodniczący Rady Gminy. Powitał  radnych oraz gości zaproszonych na 

sesję. Następnie stwierdził, że po sprawdzeniu obecności zgodnie z listą obecności, na 

sali  znajduje  się  14  radnych,  co  stanowi  kworum  niezbędne  do  podejmowania 

prawomocnych uchwał.

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Przyjęcie protokółu z III Sesji Rady Gminy Czerwin.

3. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami.

4. Interpelacje radnych.

5. Podjęcie uchwał:

1) w sprawie przyjęcia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych  w Gminie Czerwin na 2011 r.,

2) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2011r.,

3) w sprawie uchwalenia statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej w Czerwinie,
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4) w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Czerwin na 

2011 r.,

5) w sprawie ustalenia zasad i wysokości diet przysługujących radnym Rady Gminy 

Czerwin i przewodniczącym organów wykonawczych jednostek pomocniczych,

6) w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Czerwin na lata 

2011-2018,

7) w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2011 rok.

6. Wolne wnioski.

7. Zakończenie obrad IV sesji.

Następnie skierował zapytanie o propozycje zmiany porządku obrad. 

W sprawie porządku obrad głos zabrali:

Pan Wójt Gminy Ryszard Gocłowski

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Ja mam prośbę, żeby jeszcze wprowadzić jeden 

punkt przed wolnymi wnioskami. Punkt 6 wolne wnioski były punkt 7 i zakończenie sesji 

były  punkt  8,  a  mianowicie  podjęcie  uchwały  w  sprawie  zamiaru  likwidacji  Szkoły 

Podstawowej  w  Gocłach,  bo  do  końca  lutego  taka  uchwala  musi  być  podjęta,  jeżeli  

będziemy  chcieli  przeprowadzić  proces  likwidacyjny  tej  szkoły.  W  tamtym  roku 

przeprowadziliśmy proces likwidacyjny, ale nie wiem dlaczego mieszkańcy, rodzice dzieci 

którzy uczęszczali do tej szkoły nie chcieli przyjąć zawiadomień o likwidacji i ta uchwała 

została uchylona. Trzeba będzie to wysłać listem poleconym. Dlaczego? W tej szkole na 

drugi  rok  zostanie  tylko  jedna  klasa,  klasa  VI,  a  nie  ma  żadnych  innych  klas.  Koszt 

utrzymania budynku, koszt utrzymania nauczycieli,  koszt to jest w granicach 260.000 zł.

Myślę,  że  nie  stać  jest  nas,  żeby  sześcioro  dzieci  było  pod  takim  obciążeniem 

finansowym. Nic się nie zmieni dlatego, że dowóz jest Szkoła Podstawowa w Czerwinie 

jest gotowa, żeby przyjąć te dzieci.  Młodsze roczniki  z tamtego terenu dojeżdżają  do 

Szkoły Podstawowej do Czerwina, także proszę o wprowadzenie tego punktu. Dziękuję.

Pani Radna Genowefa Damięcka

W punkcie 6 mamy - w sprawie ustalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Czerwin 

na lata 2011-2018 /punkt 5 podpunkt 6/, taką uchwałę podejmowaliśmy 29 grudnia 2010 r.  

8 lutego dyskutowaliśmy nad poprawkami, więc dzisiaj będziemy przyjmować ponownie tę 

uchwałę, którą przyjęliśmy 29 grudnia czy będziemy przyjmować poprawki.
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I  druga  rzecz  Panie  Przewodniczący  zaraz,  ponieważ  na  komisjach  dostaliśmy  dwie 

uchwały,  projekty uchwał  w sprawie  zmian w budżecie  na  2011 rok,  więc  nad którym 

projektem będziemy teraz głosować. Dziękuję.

Na zgłoszony wniosek przez Wójta Gminy o przyjęcia do porządku obrad projektu uchwały 

w  sprawie  zamiaru  likwidacji  Szkoły  Podstawowej  w  Gocłach  Przewodniczący  Rady 

zarządził głosowanie.

Rada w głosowaniu jawnym:  „za”- 10, „przeciw” - 2, „wstrzymało się”- 2 – wniosek 
przyjęła.

Wyjaśnień  odnośnie  zapytania  Pani  Radnej  Genowefy  Damięckiej  udzieliła  Skarbnik 

Gminy Pani Pani Beata Dąbkowska  

Odnośnie  uchwały  w  sprawie  zmian  uchwały  budżetowej  na  2011  rok,  to  mówimy  o 

uchwale, którą na ostatnich komisjach omawialiśmy. A jeśli chodzi o uchwałę w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej to wyjaśniałam na komisjach, że tam nie ma możliwości 

zmiany tej uchwały tylko po prostu uchwalamy nową uchwałę. Nową uchwalamy, bo nie 

ma  nigdzie  miejsca  na  zapisanie,  że  w  uchwale  tamtej  zmienia  się  to  czy  tamto.  

Wyjaśniałam  to,  po  prostu  od  nowa  nowa  uchwała,  a  przy  każdej  zmianie  uchwały 

budżetowej  nowa  uchwała  o  wieloletniej  prognozie  finansowej.  I  wyjaśniałam,  że  nie 

będziemy tutaj tych załączników, bo nie ma takiej możliwości takiego wydrukowania na 

jednej kartce tych załączników. 

W związku ze zmianą porządku obrad Przewodniczący Rady przedstawił nowy ustalony 

porządek obrad sesji, który po  zmianach brzmi:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Przyjęcie protokółu z III Sesji Rady Gminy Czerwin.

3. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami.

4. Interpelacje radnych.

5. Podjęcie uchwał:

1) w sprawie przyjęcia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych  w Gminie Czerwin na 2011 r.,

2) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2011r.,
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3) w sprawie uchwalenia statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej w Czerwinie,

4) w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Czerwin na 

2011 r.,

5) w sprawie ustalenia zasad i wysokości diet przysługujących radnym Rady Gminy 

Czerwin i przewodniczącym organów wykonawczych jednostek pomocniczych,

6) w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Czerwin na lata 

2011-2018,

7) w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2011 rok.

8) w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Gocłach.
6. Wolne wnioski.

7. Zakończenie obrad IV sesji.

Rada w głosowaniu jawnym: „za” - 11, ”przeciw” - 2 , „wstrzymało się” - 1, przyjęła 
porządek obrad IV Sesji Rady Gminy Czerwin.

Ad pkt 2.
Protokół  z  III  Sesji  Rady  Gminy  Czerwin  w  dniu  29  grudnia  2010  roku,  Rada 

przyjęła w głosowaniu jawnym z wynikiem głosowania:

„za” –  13
„przeciw” –  0 
„wstrzymało się” - 1

Ad pkt 3.
   Wójt  Gminy  Pan  Ryszard  Gocłowski  przedstawił  informację  z  działalności 

pomiędzy III i IV sesją Rady Gminy Czerwin.         

Informacja z działalności pomiędzy sesjami stanowi załącznik Nr 1 do protokółu.   

             

Wójt dodał, że nie został wybrany sołtys w miejscowości Piski i w miejscowości Filochy ze 

względu na to, że nie było kandydatów i te wybory odbędą się w późniejszym terminie. 

W związku z przedstawioną informacją Wójta dotyczącą złożenia wniosku o przyznanie 

środków na modernizację dróg transportu rolniczego, zapytanie skierował Radny.
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Pan Radny Henryk Szabłowski

W pierwszej wersji była droga na Wiśniówek, dlaczego  zmiana.

Wyjaśnień udzielił Pan Wójt Gminy Ryszard Gocłowski 

Na Wiśniówek droga nie ma aktu własności i nie można na tą drogę występować, figuruje  

jako droga własności Skarbu Państwa.

Pan Radny Henryk Szabłowski - Czyja to wina?

Pan Wójt Gminy Ryszard Gocłowski

Nie wiem czyja to wina, występujemy z dokumentami, żeby ją zkomunalizować i będzie 

własnością gminy tylko, że to potrwa ten proces przynajmniej pół roku pewnie.

Ad pkt. 4
W punkcie interpelacje głosu nie zabierano.

Ad pkt. 5/1
  Przewodniczący Rady Krzysztof Damiański odczytał projekt uchwały  w sprawie 

przyjęcia  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych   w  Gminie 

Czerwin na 2011 r. i zarządził głosowanie.

Wyniki głosowania:

„za” –  14
„przeciw „ –  0 
„wstrzymało się” -  0

Rada   w  głosowaniu  jawnym,  jednogłośnie  podjęła Uchwałę  Nr  IV/13/2011  Rady 
Gminy  Czerwin  z  dnia  23  lutego  2011  roku   w  sprawie  przyjęcia  Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Czerwin na 2011 r.
Uchwała stanowi załącznik Nr 2 do protokółu.

 

Ad pkt. 5/2.
  Przewodniczący Rady odczytał  projekt uchwały  w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2011 r. i zarządził głosowanie. 5



Wyniki głosowania:

„za” –  14
„przeciw”  –  0 
„wstrzymało się” -  0

Rada  w  głosowaniu  jawnym,  jednogłośnie  podjęła Uchwałę  Nr  IV/14/2011  Rady 
Gminy Czerwin z dnia 23 lutego 2011 roku  w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii na 2011 r.    

Uchwała stanowi załącznik Nr 3 do protokółu.    

Ad pkt. 5/3.
 Przewodniczący  Rady  odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  statutu 

Zakładu Gospodarki Komunalnej w Czerwinie.

W powyższej sprawie w dyskusji głos zabrali:

Pani Radna Genowefa Damięcka

4 stycznia pracowaliśmy nad projektem statutu, o ile pamiętam to miał zostać uzupełniony, 

czy dziś będziemy głosować nad projektem, czy nad uzupełnionym, jeżeli uzupełnionym to 

powinnyśmy być z tym zapoznani. Dziękuję.

Przewodniczący Rady Pan Krzysztof Damiański

Na posiedzeniu komisji, o którym Pani mówi Rada zgodziła się z tym projektem uchwały, 

który został złożony i myślę, że do tego nie będziemy wracać już, żeśmy omawiali ten 

statut, dlatego dzisiaj nie będziemy do tego wracać.

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Wyniki głosowania:

„za” –  13
„przeciw”  –  0 
„wstrzymało się”  -  1
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Rada w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr IV/15/2011 Rady Gminy Czerwin 
z  dnia  23  lutego  2011  roku   w  sprawie  uchwalenia  statutu  Zakładu  Gospodarki 
Komunalnej w Czerwinie.

Uchwała stanowi załącznik Nr 4 do protokółu.    

Ad pkt. 5/4.
Przed  przedstawieniem kolejnego  punktu  na  obrady sesji  Rady Gminy przybył  Radny 

Czernysz Dariusz,  podpisał  listę  obecności.  Przewodniczący Rady ponownie  stwierdził  

kworum obrad. Na sali obecnych jest 15 radnych  zgodnie z listą obecności w związku 

z czym obrady są prawomocne.

 Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały  w sprawie zatwierdzenia planów 

pracy stałych komisji Rady Gminy Czerwin na 2011 r. i zarządził głosowanie.

Wyniki głosowania:

„za” –  15
„przeciw” –  0 
„wstrzymało się” -  0

Rada  w  głosowaniu  jawnym,  jednogłośnie  podjęła Uchwałę  Nr  IV/16/2011  Rady 
Gminy Czerwin z dnia 23 lutego 2011 roku  w sprawie  zatwierdzenia planów pracy 
stałych komisji Rady Gminy Czerwin na 2011 r. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 5 do protokółu.    

Ad pkt. 5/5.
  Przewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały  w sprawie ustalenia zasad 

i  wysokości  diet  przysługujących  radnym  Rady  Gminy  Czerwin  i  przewodniczącym 

organów wykonawczych jednostek pomocniczych i zarządził głosowanie.

Wyniki głosowania:

„za” –  14
„przeciw” –  1 
„wstrzymało się”  -  0
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Rada w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr IV/17/2011 Rady Gminy Czerwin 
z  dnia  23  lutego  2011  roku   w  sprawie  ustalenia  zasad  i  wysokości  diet 
przysługujących  radnym  Rady  Gminy  Czerwin  i  przewodniczącym  organów 
wykonawczych jednostek pomocniczych.

Uchwała stanowi załącznik Nr 6 do protokółu.    

Ad pkt. 5/6.
   Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej

prognozy finansowej Gminy Czerwin na lata 2011-2018 i zarządził głosowanie.

Wyniki głosowania:

„za” –  15
„przeciw” –  0 
„wstrzymało się” -  0

Rada  w  głosowaniu  jawnym,  jednogłośnie  podjęła Uchwałę  Nr  IV/18/2011  Rady 
Gminy  Czerwin  z  dnia  23  lutego  2011  roku   w  sprawie  uchwalenia  wieloletniej 
prognozy finansowej Gminy Czerwin na lata 2011-2018.

Uchwała stanowi załącznik Nr 7 do protokółu.    

Ad pkt 5/7.
 Przewodniczący  Rady  odczytał  projekt  uchwały   w  sprawie  zmian  uchwały 

budżetowej na 2011 rok  i zarządził głosowanie.

Wyniki głosowania:

„za” –  15
„przeciw”  –  0 
„wstrzymało się” -  0

Rada  w  głosowaniu  jawnym,  jednogłośnie  podjęła Uchwałę  Nr  IV/19/2011  Rady 
Gminy Czerwin z dnia 23 lutego 2011 roku  w sprawie zmian uchwały budżetowej na 
2011 rok. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 8 do protokółu.         8



Ad pkt 5/8.
 Przewodniczący  Rady  odczytał  projekt  uchwały   w  sprawie  zamiaru  likwidacji 

Szkoły Podstawowej w Gocłach.

W powyższej sprawie w dyskusji głos zabrali:

Pan Radny Mariusz Mierzejewski

Chodzi mi o § 1 - po zasięgnięciu opinii kuratora oświaty czy mamy tę opinię, żeby nie było 

tak jak w poprzednim roku.

Wyjaśnień udzielił Sekretarz Gminy Roman Pęksa

Nie można mieć opinii na temat czegoś co jeszcze nie istnieje, a zaistnieć musi uchwała

w formie podpisanej przez Przewodniczącego, czyli przez Państwa przegłosowanej, a nie 

w formie projektu, dlatego w dniu dzisiejszym jeśli  uchwała zyska Państwa akceptację 

zwrócę się do delegatury kuratorium o wyrażenie opinii.  Przy czym w ubiegłych latach 

wyglądało to tak, że opinia musiała być pozytywna, w tej chwili wystarczy jakakolwiek byle  

tylko wyrażona na temat podjętej przez Państwa uchwały. Dziękuję.

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Wyniki głosowania:

„za” –  10
„przeciw” –  3 
„wstrzymało się” -  2

Rada w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr IV/20/2011 Rady Gminy Czerwin 
z dnia 23 lutego 2011 roku  w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej 
w Gocłach. 

Uchwała stanowi załącznik Nr 9 do protokółu.    

Ad pkt 6.
 W punkcie wolne wnioski głos zabrali:
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Przewodniczący Rady Pan Krzysztof Damiański

Mamy już teraz po wyborach sołtysów i teraz chciałbym bardzo pogratulować Paniom 

i Panom sołtysom za wygranie swoich wyborów, no i życzę powodzenia i owocnej pracy, 

żeby za  4 lata  nie  było  problemów,  żeby następne też  wygrać.  Jeszcze raz  gratuluję 

bardzo.

Po  złożeniu  gratulacji  Pani  redaktor  Tygodnika  Ostrołęckiego  zrobiła  zdjęcie  nowym 

wybranym sołtysom.

Następnie głos zabrała Pani Małgorzata Wojsz - sołtys Czerwina. Powiedziała, że odbyło 

się zebranie Rady Sołeckiej, na którym poruszono temat boiska na ulicy Wolności w celu 

wykorzystania  do  budowy  Orlika.  Następnie  skierowała  informację  do  Wójta,  że  jest 

zwarcie na latarniach oświetlenia ulicznego na ulicy Wolności.

Wyjaśnień udzielił Radny Pan Radosław Grabowski

Jeżeli  chodzi  o  usytuowanie  boiska  Orlik,  pierwszą  podstawową  rzeczą  przy  złożeniu 

wniosku  musieliśmy  posiadać  akt  własności  ziemi,  na  której  będziemy  tego  Orlika 

budowali i  tam przy ulicy Wolności na boisku z tego co wiem nie jesteśmy jako gmina  

właścicielem, tylko jest to teren Skarbu Państwa. Teraz następna sprawa  z praktyki wiem, 

że  boiska  typu  Orlik  najlepiej  zbudować  przy  szkołach,  dlatego  żeby  dzieci  mogły 

korzystać nie tylko popołudniami, ale także na lekcjach wychowania fizycznego i dlatego 

zdecydowaliśmy się tutaj jako Radni, żebyśmy boisko zbudowali przy Szkole Podstawowej 

w Czerwinie. Dlatego, że tutaj akurat ku temu było odpowiednie miejsce i można by było to 

właśnie pobudować. Przy gimnazjum nie mieliśmy terenu na wybudowanie tego Orlika, 

dlatego, że musielibyśmy budować na miejscu pełnowymiarowego boiska piłkarskiego, 

a no szkoda by było, żebyśmy w gminie takiego boiska chociaż jednego nie mieli. Dlatego 

padła decyzja, żeby budować przy Szkole Podstawowej  w Czerwinie. Myślę, że to będzie 

najlepiej  dla dzieci  tutaj  i  też dla Szkoły Podstawowej w Czerwinie,  którzy będą mogli  

korzystać  na  lekcjach  wychowania  fizycznego  z  tego  boiska,  popołudniami  reszta 

młodzieży w centrum Czerwina. Myślę, że bardzo dobra lokalizacja niż tam pod lasem, 

gdzie dzieci ze szkół praktycznie na w -fie nie zdążyłyby tam dojść i wrócić na lekcje i by 

nie korzystali w ogóle z Orlika.

-  Ale coś tam trzeba zrobić,  krowy Osiewa korzystają -  powiedziała Małgorzata Wojsz 

sołtys Czerwina. 10



Radny Pan Radosław Grabowski

No, akurat w tej chwili boisko nie jest wykorzystywane dlatego, że mamy tutaj boisko 

w bardzo dobrym stanie przy gimnazjum pełnowymiarowe no i  nie ma takiej  potrzeby.  

Drużyny piłkarskie, które grają w rozgrywkach ligowych korzystają z tego boiska, tamte 

nawet  by  nie  było  dopuszczone.  Dzisiaj  to  są  takie  wymogi,  że  muszą  być  szatnie, 

prysznice, a tam niestety takich rzeczy nie ma, przy szkole tutaj w gimnazjum są i dlatego 

licencję można dostać tylko na takie boisko, które spełnia wymagania. No tam praktycznie 

to został tylko plac, bramki i nic więcej. Dziękuję.

Pan Wójt Gminy Ryszard Gocłowski

Pani sołtys 991 pogotowie elektryczne, jeżeli to są ich urządzenia i oni są od usuwania 

usterek, a nie my.

Pan Radny Henryk Szabłowski 

Chciałbym zapytać o statut Zakładu Gospodarki Komunalnej o § 3 punkt 4.

 

Przewodniczący Rady Pan Krzysztof Damiański

Punkt 4 – lokalnego transportu zbiorowego, w tym  dowozu uczniów do szkół na terenie 

gminy  Czerwin.  Nie,  no  o  tym  żeśmy  dyskutowali,  ale  dlatego  żeśmy nic  nie  chcieli 

dodawać, żeby tam nie wprowadzać jakichś tam ograniczeń czy czegoś, no i tak Rada  

na Komisjach postanowiła, żeby to zostało, żeby tam nic nie dodawać nic nie ujmować, 

żeby to wszystko się mieściło w tym jednym.

Pan Ryszard Dzwonkowski – sołtys wsi Chruśnice

My doczekaliśmy się jednej podwyżki, to może i na drugą myśmy trochę zasłużyli. Z tego 

podatku jest za mała prowizja, no tak jak mniejsza 40 złotych, teraz przyjedź trzy razy do 

Czerwina to po kwitariusz, to po nakazy, paliwo drożeje, wszystko drożeje, co to - nie ma 

za co jeździć.

Przewodniczący Rady Pan Krzysztof Damiański

Panie Sołtysie w miejscowościach gdzie ten podatek jest mały zbierany no to tak jest nie 

dużo i tak jest nie dużo, a w miejscowościach gdzie są większe wpłaty, no to jakaś tam 

suma jest.
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- To może nam chociaż tym najbogatszym podnieść - powiedział sołtys Chruśnic.

Przewodniczący Rady Pan Krzysztof Damiański

Ale nie Panie sołtysie, ale dlatego żeśmy podnieśli  to stawkę ryczałtową, żeby w jakiś 

sposób wynagrodzić Państwa Sołtysów.

- No co nie ma za co jeździć, to paliwo przejeździ - powiedział sołtys Chruśnic.

Przewodniczący Rady Pan Krzysztof Damiański

Ja myślę, że 70 % żeśmy podnieśli to co było, także.

Ad pkt 7.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady o godz. 10.55 

zamknął obrady IV Sesji Rady Gminy Czerwin. Podziękował wszystkim za przybycie.

Na tym protokół zakończono. 

Protokolant

Barbara Dmochowska                                                                                            

                              Obrady sesji prowadził 

                                                              Przewodniczący Rady
Krzysztof Damiański
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